



哮喘患者牙科清醒镇静技术的应用

马林,万阔*

中国医学科学院 北京协和医学院 北京协和医院口腔科,北京 100730

Management of Conscious Sedation in Dental Treatment for Asthma Patients

MA Lin ,WAN Kuo*

Department of Stomatology,PUMC Hospital,CAMS and PUMC,Beijing 100730,China

摘要

参考文献

相关文章

Download:PDF (799KB) [HTML](#) 1KB Export: [BibTeX](#) or [EndNote](#) (RIS) [Supporting Info](#)

摘要 哮喘多在儿童时期发病,可影响口腔健康,而牙科治疗和牙科焦虑也容易诱发哮喘发作。本文介绍了哮喘对牙科治疗和牙科用药的影响及哮喘患者牙科清醒镇静方式选择等问题。

关键词: 哮喘 清醒镇静 牙科治疗 哮喘 清醒镇静 牙科治疗

Abstract: Asthma,often begins in childhood,can affect dental health. In return,dental treatment and dental anxiety can lead to an acute asthmatic attack. This article reviews the potential influence of asthma on dental treatment and dental medications and specifically describes the modes of dental conscious sedation in asthmatic patients.

Keywords: asthma conscious sedation dental care asthma conscious sedation dental care

Received 2010-01-14; published 2010-09-10

Corresponding Authors: 万 阔 010-65295256,电子邮件:wankuo@yahoo.com.cn

引用本文:

马林,万阔.哮喘患者牙科清醒镇静技术的应用[J] 中国医学科学院学报, 2010,V32(3): 357-360

MA Lin ,WAN Kuo.Management of Conscious Sedation in Dental Treatment for Asthma Patients[J] CAMS, 2010,V32(3): 357-360

链接本文:

http://www.actacams.com/Jwk_yxkxy/CN/10.3881/j.issn.1000-503X.2010.03.027 或
http://www.actacams.com/Jwk_yxkxy/CN/Y2010/V32/I3/357

Service

- ▶ [把本文推荐给朋友](#)
- ▶ [加入我的书架](#)
- ▶ [加入引用管理器](#)
- ▶ [Email Alert](#)
- ▶ [RSS](#)

作者相关文章

- ▶ [马林](#)
- ▶ [万阔](#)